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Protokół nr 37-8/2017 z  posiedzenia 
Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 17 maja 2017 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 003 

 
 
 
Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 16:15. 
  
Obecność: 
Posiedzenie Komisji odbyło się w 6-osobowym składzie, wg załączonej  
listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2  
do protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji Rady 
Miasta Gdańska. 
 
Przewodnicząca Komisji przywitała obecnych oraz przedstawiła następujący porządek 
posiedzenia: 
1. Działania wychowawcze i profilaktyczne w gdańskich szkołach, odnoszące się do 

narastającej skali agresji. 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1154 
 

3. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Gdańska na 2017 rok – druk nr 1155 

 
4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

jednorazowego  stypendium Prezydenta Miasta Gdańska dla uczniów szczególnie 
uzdolnionych oraz maturzystów osiągających najwyższy wynik z egzaminu 
maturalnego w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci 
i Młodzieży z terenu Gminy Miasta Gdańsk – druk nr 1148 
 

5. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie dostosowania sieci 
szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego -druk 1145 
 

6. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie dostosowania sieci 
szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego na terenie 
Miasta Gdańska - druk 1146 
 

7. Reforma oświaty – raport z przygotowań. 
 
8. Rekrutacja do placówek oświatowych w Gdańsku – podsumowanie 

 
9. Liceum Ogólnokształcące Mundurowe SPARTAKUS w Gdańsku- szkoła inne niż 

wszystkie. Prezentacja działalności charytatywnej Fundacji BURSZTYNOWYM 
SZLAKIEM (organu prowadzącego) oraz  profilu szkoły, planów rozwoju  
i możliwości wsparcia w przydziale budynku. 
 

10. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja.  
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Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie 5 głosami „za”. 
 
 
     PUNKT 1 
Działania wychowawcze i profilaktyczne w gdańskich szkołach, odnoszące się do 
narastającej skali agresji. 
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że temat został wprowadzony w nawiązaniu do 
ostatnich wydarzeń pobicia nastolatki przez rówieśnice. Następnie poprosiła dyrektora 
Krygera o przedstawienie jak gdańskie szkoły radzą sobie z przypadkami agresji wśród 
uczniów oraz czy są podejmowane działania profilaktyczne w tej kwestii.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
poinformował, że Pomorski Kurator Oświaty obecnie szczegółowo bada nagłośnioną przez 
media sprawę pobicia nastolatki. Zaznaczył, że każda ze szkół na terenie Gdańska ma 
procedury wypracowane zgodnie z obowiązującym w szkole programem profilaktyki. W roku 
2015 gdańskie placówki opracowały program chronienia dziecka przed krzywdzeniem. 
Działania profilaktyczne powinny również obejmować całe rodziny, nie tylko dziecko, oraz 
pokazywać jak radzić sobie z emocjami i jak reagować na agresję. Większość spotkań z 
dyrektorami placówek dotyczyła tematu bezpieczeństwa na terenie szkoły. Programy 
profilaktyczne dotyczące agresji wśród dzieci i młodzieży realizowane są również przez 
MOPR oraz Gdański Ośrodek Pomocy Psychologicznej.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna Anna Wirska – członek komisji zwróciła uwagę, że coraz częściej agresji dopuszczają 
się dziewczęta, ponadto problemem jest brak reakcji ze strony rówieśników na agresywne 
zachowania oraz dyrekcji, która nie zgłasza wszystkich przypadków na policję lub do organu 
nadzorującego.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zauważył, 
że temat współodpowiedzialności jest poruszany w szkołach od najmłodszych lat, następnie 
zgodził się, że każdy przypadek powinien być zgłaszany przez dyrekcję.  
 
Radna Teresa Wasilewska – członek komisji podkreśliła, że uczniowie wynoszą swoje 
zachowania z domów rodzinnych, rodzice powinni kontrolować swoje dzieci i uczyć dobrego 
zachowania. Zaznaczyła, że młodzieży brakuje manier bo rodzice ich tego nie uczą.  
 
Pani Marianna Mierzwińska – Dom Sąsiedzki „Gościnna przystań”  – powiedziała, że szkoły 
również powinny wychowywać, dlatego realizowane są liczne programy wychowawcze. 
Natomiast szkoły potrzebują silnych liderów na dyrektorów bo młodzież jest coraz bardziej 
dynamiczna, często pochodząca z rodzin dysfunkcyjnych. Zaznaczyła, że zarówno 
uczennicom, które pobiły koleżankę, jak i ich rodzinie potrzebna jest pomoc psychologiczna. 
Jej zdaniem powinno się dyskutować o systemie, który ma wychowywać i przeciwdziałać 
patologicznym zachowaniom, a nie piętnować te dziewczyny.  
 
Radna Teresa Wasilewska – członek komisji nie zgodziła się ze stwierdzeniem, że wina leży 
w systemie, tylko, że wszystko zależy od rodziców i to rodzice powinni brać 
odpowiedzialność za zachowanie swoich dzieci.  
 
Pani Marianna Mierzwińska – Dom Sąsiedzki „Gościnna przystań” zaznaczyła, że cała 
sytuacja miała miejsce w dzielnicy Orunia, gdzie jest dużo rodzin z problemami, a miasto 
„obcina” fundusze na świetlice terapeutyczne.  
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Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że w roku 2016 
dotacje miasta dla organizacji pozarządowych wzrosły z 40 mln zł do 50 mln zł, dlatego jeżeli 
gdzieś są mniejsze pieniądze na świetlicę, to należy podać konkretną nazwę, żeby można 
było to sprawdzić i ewentualnie zainterweniować.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM powiedział, 
że konkursy na dyrektorów pozwalają wybrać osobę, która jest silną osobowością i która 
będzie liderem. W komisji konkursowej zasiadają zarówno przedstawiciele rodziców, jak i 
rady pedagogicznej którzy mają wpływ na wybór odpowiedniego kandydata. Ponadto, rady 
rodziców mają wpływ na programy wychowawcze realizowane w szkołach, raz w miesiącu 
wydział rozwoju społecznego uświadamia rady rodziców jakie ma kompetencje, co dyrektor 
szkoły może, a czego nie może względem rady rodziców. Ponadto przy tworzeniu arkuszy 
organizacyjnych nie zostały obcięte dla gimnazjów etaty specjalistów pomimo mniejszej 
ilości uczniów.  
 
Radna Anna Wirska – członek komisji zwróciła uwagę, że pedagodzy pełnią bardzo ważną 
funkcję w szkołach, ale powinni być pomocni nie tylko uczniom ale również rodzicom, którzy 
mają trudności wychowawcze.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji stwierdził, że jest to zbyt ważny i trudny temat, 
żeby wprowadzać go tylko jako jeden punkt do posiedzenia komisji, należałoby zorganizować 
posiedzenie lub konferencję poświęconą wyłącznie temu problemowi. Podkreślił, że brakuje 
funkcji koordynatorów, którzy zajmowaliby się tylko zagadnieniem przemocy. Jest wiele 
programów profilaktycznych i wychowawczych ale nie we wszystkich szkołach są 
praktykowane.  
 
Radna Żaneta Geryk – przewodnicząca komisji poinformowała, że temat agresji wśród 
uczniów został wprowadzony gdyż radni są zainteresowani tym co się dzieje w  szkołach, 
natomiast intencją nie było wchodzenie szczegółowo w dyskusję bo sprawa pobicia nastolatki  
jest cały czas badana przez kuratorium. Podkreśliła, że największą wiedzę na temat tego 
jakie problemy mają uczniowie posiadają psycholodzy szkolni i pedagodzy, których nie ma 
na posiedzeniu i m.in. dlatego dalsza dyskusja powinna zostać zamknięta.  
 
Radna Teresa Wasilewska - członek komisji podsumowała, że trzeba wykazać więcej 
zrozumienia dla młodzieży, oraz poświęcić im więcej uwagi i zainteresowania.     
 
Pan Przemysław Klus – Dom Sąsiedzki „Gościnna Przystań”, Gdańska Fundacja Innowacji 
Społecznej podkreślił, że pracując na co dzień z młodzieżą widać, że uczniowie po szkole 
bardzo mało czasu spędzają w domu i „wychowuje” ich dzielnica. Ponadto, wiele wywodzi 
się z „trudnych” rodzin. Należałoby znaleźć sposób na jakąś skuteczną profilaktykę 
młodzieży, zaznaczył, że jako Dom Sąsiedzki starają się pracować w zespołach 
interdyscyplinarnych, współpracując np. z kuratorami. Natomiast, wzorem zagranicznych 
miast np. Belfastu  należałoby powołać zespół, który działałby np. raz w miesiącu, i w  skład 
którego wchodziliby specjaliści oraz przedstawiciele policji.   
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji zauważył, że jest to dobre zadanie dla 
Gdańskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca komisji zapytała ile dzieci znajduje się pod opieką 
Domu Sąsiedzkiego „Gościnna przystań”. 
 
Pan Przemysław Klus – Dom Sąsiedzki „Gościnna Przystań” odpowiedział, że 25 dzieci w 
świetlicy, a w klubie młodych ok. 30 dzieci.  
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Radna Anna Wirska – członek komisji zaproponowała panu Przemysławowi Klusowi udział w 
jutrzejszej Komisji Samorządu i Ładu Publicznego, celem wypracowania współpracy ze strażą 
miejską lub policją poprzez powołanie specjalnego zespołu.  
 
Nie było więcej głosów w dyskusji, przewodnicząca Komisji zaproponowała przejście do 
kolejnego punktu posiedzenia.  
 
     PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1154 
 
Druk nr 1154 stanowi załącznik do protokołu z XXXIX sesji Rady Miasta Gdańska z 25 maja 
2017 roku.  
 
Pani Maria Wojnarowska – kierownik Referatu Planowania Budżetowego w Wydziale 
Budżetu Miasta i Podatków zreferowała projekt uchwały w zakresie działania komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Przewodnicząca zaproponowała pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja 4 głosami „za”, przy 1 wstrzymującym się – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 

OPINIA  Nr 37-8/207/51/2017 
 
     PUNKT 3 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Gdańska na 2017 rok – druk nr 1155 

 
Druk nr 1155 stanowi załącznik do protokołu z XXXIX sesji Rady Miasta Gdańska z 25 maja 
2017 roku.  
 
Pani Maria Wojnarowska – kierownik Referatu Planowania Budżetowego w Wydziale 
Budżetu Miasta i Podatków zreferowała projekt uchwały w zakresie działania komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji poprosiła o wyjaśnienie na czym polega  
propagowanie ekologii, jaka kwota jest na to przeznaczona i dlaczego dotyczy tylko jednej 
szkoły. Ponadto zapytała o wyjazd do Lubeki, co to jest za współpraca, czego ona dotyczy, 
dlaczego nie jest pokrywana ze składek rady rodziców oraz dlaczego konkretna szkoła 
uczestniczy w „marszu żywych”? 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego wyjaśnił, że 
sprawa dotyczy ZKPiG nr 5 na Oruni, przy ul. Małomiejskiej, aby zachęcić jak najwięcej osób 
do zapisów do szkoły. Natomiast w kwestii ekologii odpowiedział, że szkoły zgłaszają różne 
pomysły, które wspiera miasto i tak było w tym przypadku. To jest kwota ok.  40 tys. zł, 
która jest głównie przeznaczona na cele remontowe.  
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Pani Maria Wojnarowska – kierownik Referatu Planowania Budżetowego wyjaśniła, że 
„marsz żywych” to jest inicjatywa ministerstwa edukacji narodowej, a kwota w wysokości 
ponad 5 tys. zł jest przeznaczona w całości na pokrycie kosztów przejazdu młodzieży.  
 
Nie było więcej pytań. Przewodnicząca zaproponowała pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za”– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

OPINIA  Nr 37-8/208/52/2017 
 
     PUNKT 4 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 
jednorazowego  stypendium Prezydenta Miasta Gdańska dla uczniów szczególnie 
uzdolnionych oraz maturzystów osiągających najwyższy wynik z egzaminu maturalnego 
w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży z 
terenu Gminy Miasta Gdańsk – druk nr 1148 

 
Druk nr 1148 stanowi załącznik do protokołu z XXXIX sesji Rady Miasta Gdańska z 25 maja 
2017 roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  

 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję      
 
Nie było pytań. Przewodnicząca zaproponowała pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za”– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

OPINIA  Nr 37-8/209/53/2017 
    
     PUNKT 5 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie dostosowania sieci 
szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego -druk 1145 
 
Druk nr 1145 stanowi załącznik do protokołu z XXXIX sesji Rady Miasta Gdańska z 25 maja 
2017 roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  

 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  

      
Nie było pytań. Przewodnicząca zaproponowała pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja - 4 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
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OPINIA  Nr 37-8/210/54/2017 
 
     PUNKT 6 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie dostosowania sieci 
szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego na terenie Miasta 
Gdańska - druk 1146 

 
Druk nr 1146 stanowi załącznik do protokołu z XXXIX sesji Rady Miasta Gdańska z 25 maja 
2017 roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  

 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.      
 
Nie było pytań. Przewodnicząca zaproponowała pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja 4 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się– pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 

OPINIA  Nr 37-8/210/54/2017 
 
     PUNKT 7 
Reforma oświaty – raport z przygotowań. 
 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego poinformował, 
że w kwestii szkół sportowych zostało przyjęte rozwiązanie zapisane  w uchwale. Zostało 
wysłane zapytanie do ministerstwa czy zapis rozporządzenia jest zgodny z zapisem 
ustawowym ale konkretna odpowiedź jeszcze nie przyszła. Ponadto poinformował, że w tym 
roku reforma będzie kosztowała 4 mln zł i będzie przeznaczona na remonty, dostosowywania 
placówek oświatowych do potrzeb uczniów młodszych. Koszt wyposażenia w pomoce 
dydaktyczne wynosi 7 mln zł.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała kiedy rozpoczną się remonty w 
szkołach i czy okres wakacyjny wystarczy na ich realizację.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 
że remonty w niektórych placówkach mogą trwać do końca roku kalendarzowego, natomiast 
największa intensyfikacja będzie w okresie wakacyjnym.  
 
 
Radna Anna Wirska  - członek komisji zauważyła, że w wyniku reformy zostaną 
przeprowadzone remonty, których szkoły wymagały pomimo tego.  
 
Pani Alina Molska – ZNP Oddział Gdańsk zapytała jak wygląda sytuacja z zatrudnieniem 
nauczycieli w związku z reformą.  
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Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 
że w wyniku reformy 280 osób straci pracę w tym roku. Są to głównie osoby z małym stażem 
pracy, w większości nauczyciele świetlicowi lub klas 1-3, zatrudnionych na umowy na czas 
określony. Natomiast są obawy, że w kolejnym roku zwolnienia coraz częściej będą dotyczyły 
nauczycieli mianowanych.  
 
Pani Bożena Brauer – Przewodnicząca Komisji Pracowników Oświaty i Wychowania NSZZ 
„Solidarność” 
Zwróciła uwagę, że już wcześniej młodzi nauczyciele zgłaszali problem utraty pracy, byli 
głównie zatrudniani na czas określony i umowy nie były przedłużane. Natomiast w kwestii 
szkół sportowych powiedziała, że jest zmiana w rozporządzeniu o szkołach sportowych 
dotycząca pozwolenia na utworzenie oddziałów mistrzostwa sportowego, a miasto ten zapis 
podważa.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  wyjaśnił, że 
w styczniu lub lutym kiedy zapadały decyzje w radzie miasta nie było pełnej wiedzy na ten 
temat. Rozwiązanie, które nie zostało przez Miasto zaakceptowane mówiło o likwidacji 
placówki na mniej niż 6 miesięcy przed 1 września, co oznaczałoby, że trzeba by było 
zlikwidować pustą placówkę i zablokować nabór, czego nie można było zrobić.  
 
Nie było więcej głosów w dyskusji, przystąpiono do kolejnego punktu.  
 
     PUNKT 8 
Rekrutacja do placówek oświatowych w Gdańsku – podsumowanie 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  poinformował, 
że jeśli chodzi o rekrutację do przedszkoli obecnie trwa weryfikowanie wniosków 
potwierdzania woli przyjęcia dziecka do przedszkola, na dzień dzisiejszy brakuje ponad 1000 
miejsc. W połowie czerwca rozpoczyna się drugi etap rekrutacji.  Podkreślił, że wielu 
rodziców zdecydowało zostawić sześciolatków w przedszkolach co skutkuje mniejszą liczbą 
miejsc dla dzieci młodszych.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę, że przedszkole jest dla 
wielu rodziców bardziej atrakcyjne pod względem opieki nad dziećmi, stąd decyzje o 
pozostawieniu 6-latków w zerówce przedszkolnej. Następnie zapytała czy Pozytywna Szkoła 
Podstawowa prowadzi nabór na przyszły rok.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  odpowiedział, 
że nabór jest prowadzony jak co roku bo szkoła normalnie funkcjonuje.  
 
Nie było więcej pytań, przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia.  
 
     PUNKT 9 
Liceum Ogólnokształcące Mundurowe SPARTAKUS w Gdańsku- szkoła inne niż wszystkie. 
Prezentacja działalności charytatywnej Fundacji BURSZTYNOWYM SZLAKIEM (organu 
prowadzącego) oraz  profilu szkoły, planów rozwoju  
i możliwości wsparcia w przydziale budynku. 
 
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji poprosiła przedstawicieli szkoły o 
przedstawienie tematu.  
 
 
Pani Małgorzata Waguca – Jączek – Wicedyrektor LO Mundurowego „Spartakus” 
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 wyjaśniła, że jest to szkoła niepubliczna, która dąży do upublicznienia. Organem 
prowadzącym jest fundacja, która jest organizacją non profit. Fundacja działa 5 lat, pomaga 
przede wszystkim dzieciom np. był przeprowadzany remont w mieszkaniu chłopca 
niepełnosprawnego, którego wychowywała samotnie matka, co roku są szykowane paczki dla 
ubogich rodzin. Co roku jest organizowany festiwal „Bursztynowa nutka”, który wyłania 
talenty i zbiera pieniądze dla potrzebujących. W zeszłym roku została wydana książka, w 
której są opisane osoby znane i szanowane w regionie. W zamian za książkę ludzie przynosili 
paczki dla potrzebujących, w sumie uzbierano 700 paczek. Fundacja 2 lata temu utworzyła 
placówkę oświatową z profilem mundurowym, która ma na celu wprowadzać nowy model 
wychowywania i uczenia.  
 
Radna Żaneta Geryk – przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek komisji zapytał, czy szkoła dążąc do upublicznienia 
ma już wypatrzony jakiś konkretny budynek. 
 
Pani Małgorzata Waguca – Jączek – Wicedyrektor LO Mundurowego „Spartakus” 
odpowiedziała, że będzie wolny budynek po gimnazjum nr 19 na Przymorzu, o który szkoła 
będzie się ubiegała.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek komisji poprosił o przesłanie do radnych drogą 
mailową prezentacji multimedialnej na temat działalności Fundacji i funkcjonowania szkoły, 
następnie ewentualnie radni zwrócą się z zapytaniem do prezydenta o możliwość 
przekazania wspomnianego budynku na rzecz szkoły.  
 
Nie było więcej pytań. Przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia.  
 
      PUNKT 10  
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja.  
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała o korespondencji, która została wysłana na bieżąco 
członkom komisji pocztą elektroniczną.  
 
Nie było spraw bieżących i wolnych wniosków.  
 
Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim za uczestnictwo i zamknęła obrady.  
 
       Przewodnicząca Komisji Edukacji 
 
         Dr Żaneta Geryk 
 
Protokołowała: 
Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska 


